
Tak for et fint fremmøde i sidste uge med masser af gode snakke og 

input til vores grønne fællesarealer. 

Der var både godt besøgt ved isvognen og ved plakaterne i det fine sensommervejr. 

I efteråret inviterer vi den grønne gruppe, der blev nedsat i forbindelse afdelingsmødet 2021 med i 

den videre planlægning. Her vil vi sammen prioritere og planlægge udviklingen af vores område de 

kommende år.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mange hilsner 

Afdelingsbestyrelsen  


